
ZPRAVODAJ

rozhodčí: Martin Šafrán - David Jurajda, Jiří Macrineanu
Delegát FA: Zdeněk Mudra
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FANS ŠÁLA
150 KČ

Břidličná Frenštát p. R. 0:0
Hlubina Bruntál 3:1 (1:1)
B: 34. Baladyan, 55. Förster, 66. Bělíček – 19. Kušnír

Havířov Karviná „B“ 0:3 (0:1)
B: 22. a 90. Vinicius, 7. Kokovas
Opava „B“ Rýmařov 5:0 (0:0)
B: 63. a 84. Rybička, 57. Šeba, 68. Wojatschke, 77. Dostál

Krnov Bílovec 1:0 (0:0)
B: 58. Mráz
Polanka n. O. Valašské Meziříčí 0:1 (0:0)
B: 84. Smilek

Bohumín Nový Jičín 2:1 (0:1)
B: 73. Palej, 87. Sporysz – 21. Nieslanik

1. Opava „B“ 11 2 6 43:20 35
2. Karviná „B“ 10 5 4 35:20 35
3. Nový Jičín 10 4 5 35:25 34
4. Hlubina 10 3 6 27:17 33
5. Bohumín 10 3 6 36:28 33
6. Valašské Meziříčí 8 5 6 33:30 29
7. Bílovec 7 5 7 37:28 26
8. Polanka n. O. 7 4 8 21:20 25
9. Havířov 6 7 6 28:29 25
10. Krnov 7 4 7 21:27 25
11. Rýmařov 5 6 7 21:28 21
12. Frenštát p. R. 4 5 10 19:39 17
13. Břidličná 4 2 13 24:46 14
14. Bruntál 3 5 11 18:41 14
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SK JISKRA RÝMAŘOV
TJ BŘIDLIČNÁ

1946
7. místo
11. místo

21
21
28

Milan Furik
Milan Furik
Navrá:l (5)
Kameník (3)
D. Dostál (7)

Palys, Dušan Dostál (1)

1919
krajský přebor 2. místo

13. místo
14
24
46

Ludvík Zifčák
René Vojtěšek

KuTy (5)
Dragon (3)

Berger, Dydowicz (6)
Gyorgy, Kostera, Šmirják,

Zifčák (1)

Založení
Loňské umístění
Aktuální umístění

Body
Góly vstřelené
Gólly obdržené
Předseda klubu

Trenér
Nejlepší střelec
Čistá konta
Žluté karty

Červené karty

POSLEDNÍ SOUTĚŽNÍ ZÁPASY

POSLEDNÍ ZÁPAS

Opava “B” - Rýmařov
Bílovec - Rýmařov

Karviná “B” - Rýmařov

Břidličná - Frenštát
Nový Jičín - Břidličná
Břidličná - Val. Meziříčí

5:0 D19 0:0
2:3 D17/18 2:1
1:0 D16/17 0:1

5–0
57. Šeba, 63. a 77. Rybička,
68. Wojatschke, 77 Dostál
Žk: Žídek, Rybička Žk: D. Furik
Rolný – Vincour, Pejša, Blažej – Dušek
(58. Rybička), Mikulenka, Žídek,
Wojatschke, Dostál – Veselý, Šeba.
Trenéři: Zdeněk Partyš, Zbyněk Pospěch.

Kameník – D. Furik (76. Kršek), K. Kocúr,
Kneifel, Dostál – J. Kocúr (56. Tihelka), M.
Furik (46. Palys, 71. Zifčák), Konečný,
Hleba (56. Křepelka) – Čikl, Navrá:l.
Trenér: Milan Furik.

19. kolo, 23. 4. 2023, 14:00, Velké Hoš:ce, rozhodčí: Pavel Schneider
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FURIK: Kluci ví, co proti Opavě udělali špatně. Snad jsme
ponaučeni
Rýmařov versus Břidličná. Po letech na hřiš: Jiskry odehraje derby fotbalistů
z obou měst, která jsou od sebe vzdálena jen několik málo kilometrů. Oba
týmy do něj nenastoupí v ideálním rozpoložení. RýmařovšI fotbalisté museli
zkousnout těžkou prohru na hřiš: rezervy Opavy, tým Břidličné pro změnu na
jaře jen jednou zvítězil a na tříbodový zisk čeká již tři zápasy.

Před sebou máme jeden z nejočekávanějších duelů. Zápas pro: Břidličné je,
už jen kvůli vzdálenos: obou měst, velmi pres:žní. Jaká je v týmu nálada?

„Nálada v týmu je z mého pohledu dobrá. Kluci moc dobře ví, že utkání pro?
Opavě minulý víkend jim nevyšlo. Jejich výkon na hřiš? nebyl op?mální.
Bojovali jsme sice s určitými zdravotními problémy, to ale výkon nikoho
neospravedlňuje. Na hřiš? vždy očekávám od kluků stoprocentní výkon a
nasazení. Tohle pro? Opavě chybělo. Jde o nastavení hráčů a já věřím, že
v tomto ohledu jsou ponaučeni.“

Tým Břidličné na papíře vypadá velmi silně. Jaký nás v sobotu čeká soupeř?

„Asi to bude vyrovnané utkání. Poslední zápasy nevyšly nám, ani Břidličné.
V úvodu se obě mužstva budou hledat. Vývoj zápasu určí nějaký impulz. První
gól, standardní situace, možná souboj… Zápas se rozjede a pro diváky bude
určitě zajímavý.“

V týmu máme tři Břidličňáky. Může to být naše výhoda?

„Hlavně bych řekl, že máme v mužstvu více Břidličňáků, než Břidličná. Jako
výhodu to ale nevidím. Je to ale určitě specifické zejména pro ty naše tři hráče,
tedy Kamču s Honzíkem a Peťu. Zápas budou pres?žně brát určitě fanoušci
obou týmů. Návštěva by mohla být dobrá, oba tábory se budou hecovat.“

Vyhecovaný byl už ten minulý zápas. Břidličná dokonce dohrávala o deví:.
Bude to teď klidnější?

„Byla to shoda náhod. Šlo o soubojové utkání, v němž byly zákroky na červenou
kartu. Ale nemyslím si, že by byl zápas extra vyhrocený. Já si z něj odnesl to, že
jsme hráli pro? deví? a navzdory vedení jsme jej nezvládli dovést do vítězného
konce. Zahráli jsme ho špatně a nejradši bych se k němu již nevracel.“
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Zápas s Baníkem? I já jsem byl nervózní. MSFL byla
splněný cíl, vzpomíná PETR KAMENÍK
Dnes nás čeká derby pro/ Břidličné. Proto jsme vyzpovídali jednoho
z Břidličňáků v našem týmu, kterým je zkušený gólman Petr Kameník. Ten se
rozpovídal o tom, jak jej jeho kroky zavedly z Břidličné přes Olomouc a
Šumperk do Rýmařova. Zavzpomínal na úspěšnou éru v Jiskře i náročné
tréninky v Sigmě.

Pocházíš z Břidličné. Asi je proto logické, že první adresa ve tvém fotbalovém
životopise byla právě tam. Kdo tě k fotbalu přivedl?

„Byl to kamarád. Míša Musil. S ním jsem chodil do třídy. S fotbalem jsem začal
v nějakých sedmi, osmi letech. Zkrátka od starší přípravky. Zkoušel jsem to
nejprve v poli. Asi po dvou měsících na jednom z tréninků chyběl gólman, takže
trenér ukázal na mě. A od té doby jsem již v bráně zůstal.“

Byl jsi už tehdy nejvyšší v týmu?

„Jeden z nejvyšších. (smích)“

Jako hodně tvých spoluhráčů jsi prošel bruntálskými kluby. Ty dokonce
oběma, tedy Slavojem, byť tam jen krátce, a Olympií. Jak vzpomínáš na tuto
éru?

„Je spojena s panem Urbanem. Přivedl mě tehdy do starších žáků. Olympia
Bruntál hrávala v Moravskoslezském Kočově. V podstatě to byla jen přestupná
stanice. Pan Urban říkal, že má kontakty v Sigmě Olomouc. Znal se velmi dobře
s mládežnickými trenéry. Stalo se to, že když jsem přestoupil do Olympie, jeden
z prvních přípravných zápasů byl právě proT Sigmě. Její starší žáky tehdy vedl
pan Tököly. Ten přátelák se mi docela povedl, byť jsme ho prohráli 0:4. Tököly
se mnou po utkání hovořil a řekl mi, že mě bude ch[t do Sigmy. Což se zakrátko
vyplnilo.“

O Tökölym je známo, že ke svým svěřencům byl velmi tvrdý. Souhlasíš?

„To je pravda. Tréninky pod ním byly velmi tvrdé. Ale ta jeho tvrdost se
projevovala i mimo ně. Pamatuji si, že jsme jednou byli na výběru v Potštátu u
Hranic. Byli jsme ve věku 11-13 let, na pokojích jsme dělali nepořádek. On o
půlnoci přišel, všechny nás vyvedl ven a museli jsme dělat kačáky, žabáky,



6

dokud se někdo nepozvracel. Potom jsme šli spát. Další jeho specialita byla, že
jakmile se někdo pozvracel, postavili jsme se do řady pro@ sobě a museli jsme
se fackovat. (smích). Byl velmi tvrdý, ale mělo to své výsledky. Žákovské týmy
Sigmy pod jeho vedením byly vždy mezi nejlepšími v republice.

S kým jsi se potkal v týmu? Jaké jste měli úspěchy?

„Nejznámější jméno je asi Kamil Vacek. Ten to z nás dotáhl nejdál. Zahrál si
první ligu za Sigmu, ve Spartě působil, hrál i v zahraničí. Pokud jde o úspěchy,
my jsme žákovskou ligu tehdy vyhráli. Nejprve jsme opanovali moravskou část.
Finále jsme pak hráli pro@ Spartě Praha, kterou jsme porazili 3:2.“

Měl jsi možnost přestoupit i do jiného týmu?

„Pokud někdo zájem měl, tak o tom nevím. Pokračoval jsem standardně
jednotlivými dorosteneckými kategoriemi Sigmy od U16 po U19.“

I tam jste měli nějaké úspěchy?

„To paradoxně ne. Ačkoliv jsme žákovskou ligu vyhráli, navázat na tento úspěch
se našemu ročníku v žádné dorostenecké kategorii nepodařilo.“

Jak následně pokračovala tvoje kariéra v Sigmě?

„Začal jsem v jednu dobu trénovat s B-týmem pod vedením Gusty Chromého.
I když jsem nikdy nebyl jeho pevnou součásb, nastupoval jsem to@ž vždy za
devatenáctku. V béčku se nás tehdy před startem sezony sešlo snad sedm
gólmanů. Postupně většinu z nich poslali na hostování. Asi čtrnáct dnů před
startem soutěže si mě zavolal pan Kubíček, že potřebuje pomoct v Horce nad
Moravou jednomu ze sponzorů. Mělo to být na měsíc, dva. Zůstal jsem tam
nakonec dva roky.“

To už byla mužská kategorie, že?

„Ano. Před mým příchodem hráli divizi, tu ale nepřihlásili a šlo se do I. B třídy.
Tu jsme hned v prvním roce vyhráli a postoupili do I. A. Jinak jsem ale byl pořád
hráčem Sigmy a trénoval pravidelně s béčkem, abych se udržoval.“

Na áčko Sigmy sis nevěřil?

„Možná někdy v dorostu naposledy. Ještě v U19 jsem o tom přemýšlel. Když
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jsem ale viděl během první přípravy s B-týmem, jak jednotliví gólmani, kteří byli
i lepší jak já, postupně odcházeli na hostování, začal jsemmít reálnější pohled na
věc. Orientoval jsem se spíš na studium, než na fotbal. Studoval jsem v Olomouci
ekonomiku a management.“

Kamil Kocúr mi na tebe prozradil, že jsi hrál i za reprezentaci. To o tobě asi
málokdo ví, že?

„Asi ano. Moc lidí to neví. Já se Lm toMž nějak nechlubím. V mládežnických
kategoriích projde reprezentačními výběry spoustu kluků. Do jedenadvacítky se
pak dostane jen malý výběr z nich. Já hrál za repre U16 a U17. Hrál jsem v týmu
s MarMnem Feninem, Michalem Švecem, Janem Šimůnkem, nebo třeba s již
zmíněným Kamilem Vackem.“

Z Horky nad Moravou vedly tvé další kroky do Šumperku. Jak jsi tam dlouho
působil?

„Jestli to počítám dobře, byl jsem tam snad šest sedm let. Zezačátku měl
Šumperk silného sponzora, klub byl ambiciózní. Tvrdě se do toho šlapalo co se
týče hráčského kádru. Divize v té době byly mnohem kvalitnější. Šumperk měl za
cíl, že chce hrát MSFL. V prvních třech sezonách jsme skončili vždy do třeLho
místa. V roce 2008 začala krize, sponzor Šumperka začal mít problémy, financí
ubývalo. Ambice potom ustupovaly. Nakonec jsme se propadali tabulkou níž a
níž. V poslední sezoně jsme hráli o záchranu.“

Takovou oklikou ses z Břidličné přes Bruntál, Olomouc, Horku a Šumperk
dostal v sezoně 2013/14 do Rýmařova. Jak se tehdy tvůj přestup upekl? Zlákal
tě Milan Furik?

„Nezlákal. Bylo to komplikovanější. Během studií jsem do Šumperku dojížděl
s dalšími kluky z Olomouce. Po studiích jsem ale v Olomouci nemohl najít ve
městě práci, stejně jako má žena, která tam také studovala. Takže jsme se
rozhodli, že se vráLme do Břidličné. Potom jsem do Šumperku dojížděl sám
z této strany. Trvalo to čtyři roky, ale přestalo mě to bavit. Samotnému se mi
jezdit nechtělo. V půlce sezony jsem zkontaktoval Milana Furika, kterého jsem se
zeptal, zda by o mě neměl zájem, nebo zda bych to s týmem Jiskry nemohl
alespoň zkusit. On hned souhlasil. Věděl o mě. Tvořil jsem dvojici s Radkem
Urbanem. VÍCE SE DOČTETE NA NAŠEMWEBUWWW.JISKRARYMAROV.COM
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SOUPISKA

V Rýmařově se po letech opět bude hrát derby
s Břidličnou. Tým z nedalekého města se v minulém
ročníku, po mnohaletém marném úsilí, konečně dočkal
vytouženého postupu do divize. Aktuální sezona je tedy
pro Břidličnou přelomová.

Nováčkovskou daň si v této sezoně její tým naplno vybírá. Tedy alespoň
prozaHm. Mužstvo se nachází na 13., tedy předposlední pozici. Před Bruntálem
je pouze díky skóre a v konečném součtu také lepším vzájemným zápasům.
Břidličná nasbírala doposud 14 bodů, tedy o sedm méně, než je aktuální zisk
Jiskry. ZvláštnosH je, že naprostou většinu získala proS svým okresním rivalům –
Krnovu, Bruntálu a Rýmařovu. Slavoj dokázala porazit v obou utkáních (2:0
doma; 3:0 v Bruntále). Nad
Krnovem triumfovala v domácím
prostředí na podzim 3:0.
S Jiskrou se pak rozešla smírně
1:1. Zbylé 4 body vytěžila jen
proS Novému Jičínu (2:1) a
naposledy v minulém kole proS
Frenštátu (1:1).

Papírově je mužstvo Břidličné
velmi silné, nalezneme v něm i
hráče se zkušenostmi ze druhé
nejvyšší soutěže, či odchovance
olomoucké Sigmy. Pro fanoušky
Rýmařova je známým jménem
záložník Daniel Dydowicz.
Lídrem mužstva je hrající
manažer Marcel Cudrák.
Břidličná v této sezoně již sáhla
k trenérské výměně. Místo
Jaromíra Lukáška tým vede René
Vojtěšek.

# Brankáři
1 Stanislav Dragon
20 Ludvík Zifčák
# Obránci
2 Vojtěch Berger
13 Daniel Hoffmann
9 Roderik Kugy
4 Jakub Můčka
# Záložníci
5 Roman Bala
7 Daniel Dydowicz
14 Filip Jelínek
11 Ondřej Moravec
12 Josef Pančochář
8 Lukáš Češek
# Útočníci
10 Marcel Cudrák
17 Jakub Houdek
16 Vítězslav Knapp
3 Lukáš Pavlíček

TJ BŘIDLIČNÁ


